
极客跑团协会规章制度 

1） 本社绝不违反学生 Handbook，社团 Handbook 等学校制

定列举出的规章制度。 

2） 本社会为社员们秉持着传播社团文化的理念，在进行活

动的同时服务好参与活动的同学，使每一位同学都能够

收获愉快的体验。 

3） 本社的活动内容不会与其他的社团发生冲突，不会侵犯

其他社团的活动自由。 

4） 本社管理层定会尽心尽力，在身为一个社员前是社团的

领导者，为社员们树立好榜样，做好本职的工作。 

5） 本社所做的活动宣传，社团宣传等不会包含有外校商企，

教育机构等商业性质的宣传内容。 

6） 本社所举办的活动一定是健康阳光，引导同学们快乐生

活的，一定不会含有色情，暴力，赌博等不良的负面内

容。 
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Geek’s TRPG Association Rules and Regulations 

1) Our club will not violate the rules and regulations set out in 

the Student Handbook, Club Handbook or other school rules 

and regulations. 

2) Our club is committed to spreading the culture of the club 

and to providing a good service to the students who participate 

in our activities, so that everyone can have an enjoyable 

experience. 

3) The activities of the club will not conflict with other clubs 

and will not infringe on the freedom of other clubs. 

4) The management of the club will do its best to be a leader of 

the club before being a member, to set a good example for the 

members and to do its job well. 

5) The club will not advertise events, clubs or activities that are 

of a commercial nature, such as those of outside companies or 

educational institutions. 

6) The activities organised by the club will be positive, and will 

not contain negative content such as pornography, violence or 

gambling. 
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